
Referat af skolebestyrelsesmøde mandag d. 19.8. 2019 

kl. 18.15-20.45 i personalerummet afd. Søndre 

 

Deltagere: Bente Wutborg, René Brændstrup, Benny Madsen, Margit Schröter, 

                   Gitte Barkholt, Kenneth Horsbøll, Janni Matthiasen, Dorthe Meier, 

                   Tina Folsach, Jeanett Hye, Dorthe Rohwer, Dorthe Bønning Møller 

 

Afbud:      elevrepræsentanter (pga. endnu ikke valghandlinger) 

 

Referent: Dorthe Bønning Møller    

 Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendelse af referat                 

5 min. 

Godkendt 

 

Godkendt 

 

1 Fra elevrådet 

v. elevrådsmedlemmerne               

10 min               

Elevrådet har endnu ikke haft valg. Repræsentanter 

for Elevrådsammenslutningen har deltaget på 

afdelingsmøder for mellemskolen og udskolingen 

for at gøre ”reklame” for elevrådsarbejdet. 

Der er to kontaktlærere på afd. Søndre og én på afd. 

Stenderup. 

 

2 AULA – orientering og strategi 

m.m. 

v. skoleleder                                

20 min.  

Der har været mange udfordringer, og mange er 

blevet løst fint. 

De fleste uhensigtsmæssigheder løses hurtigt, men 

det er et problem, at kontakten til forældrene er så 

usikker, og at man kan lave så mange fejl 

stadigvæk. 

Vi skal hele tiden huske på, at vi er pilotkommune. 

 

3 Hvad fik vi arbejdet med i det 

foregående år, hvad fik vi 

gennemført?  

 

v. formanden                                

20 min.            

Vi genbesøgte formandens årsberetning og var 

tilfredse med vores indsats. På det kommende 

møde kan vi tage udgangspunkt i årsberetningen og 

så få udarbejdet en oversigt over, hvilke mål vi vil 

sætte i det kommende skoleår og måske hele den 

resterende periode indtil næste valg. 

 

4 Klasseforældremøder – datoer, 

hvem repræsenterer og indholdet 

 

v. formanden                                 

15 min. 

Listen var vedhæftet, ligesom oversigt over, hvilke 

områder vi har arbejdet med. Vi har til alle møderne 

repræsentation fra skolebestyrelsen. 

5 Debatemne: 

Hvordan kan vi arbejde med 

forældreråd i klasserne? Hvilke 

forventninger har vi? Hvordan 

kan vi kvalificere forældrerådene, 

så de ikke kun er praktiske 

medhjælpere, og skal vi det?  

 

Vi laver debatten i mindre grupper. 

 

v. formanden                                

 30 min. 

Følgende blev nævnt: 

 Pixibog til nye forældre i 0. årgang (et af 

vores kommende mål?),  

 idebank til forældreråd (et af vores 

kommende mål?),  

 dialogmøde med klasseforældrerådene 

(organiseret ligesom dialogmøderne med 

politikerne med 2 – 4 fokuspunkter?) 

 Idebank til den åbne skole 

  



 I klassen udarbejde et årshjul med 

arbejdsopgaver og hvem der kan stå for 

opgaverne 

Vi tager emnet op igen på kommende møde, hvor vi 

skal blive mere konkrete. 

6 Interview m. Oxford Research – 

hvem kan og har lyst til at deltage? 

 

v. skoleleder 

10 min. 

Dorthe Meier, Margit Schröter, Kenneth Horsbøll – 

andre kan bare møde op, hvis man kan deltage 

alligevel. 

Interviewet omhandler skolens indsatser ud fra 

forandringsmodellen og foregår lige umiddelbart 

før det kommende skolebestyrelsesmøde d. 

16.9.2019 kl. 17.15-18.15 i mødelokalet ved 

skolens kontor, så det kommende møde flyttes fra 

afd. Stenderup til afd. Søndre. 

Det er medarbejdere fra forvaltningen, som 

foretager interviewet og fra konsulentfirmaet Oxford 

Research. 

 

7 Invitation til dialogmøde med 

børneudvalget – hvem af os kan 

deltage? Vi tilmeldte enkelte inden 

sommerferien, og måske er der 

flere. 

 

v. skoleleder 

Dorthe Meier kan også deltage. 

8 Opfølgning og status  

 Skolens økonomi - herunder 

sygefraværet  

 Udviklingsprojekter 

 Renovering og byggeri – 

sidste ombæring! 

  

 v. ledelsen                             

 10 min. 

Skolens økonomi - herunder sygefraværet: vi 

arbejder på at nedbringesygefraværet l, som ligger 

ret stabilt på 6.4. Økonomien på afd. Søndre 

bevæger sig stadig i den rigtige retning, så i løbet af 

et år påregnes at starte på at nedbringe under-

skuddet. 

Vi laver opgørelse over afd. Stenderups økonomi, 

for selv om vi får ekstra tildeling, ser vi ikke at vi 

kan nedringe underskuddet. Opgørelsen skal 

forelægges forvaltningen og det politiske udvalg. 

Opgørelsen forelægges skolebestyrelsen inden. 

Udviklingsprojekter: 

Dorthe Møller viste en oversigt over de nu kendte 

projekter, både på skoleplan og på afdelingsplan. 

Vi ved, at der i løbet af skoleåret vil komme flere – 

både større og mindre., fordi mange gerne vil have 

folkeskolen med, og vi vil også gerne deltage, så 

undervisningen hele tiden kan afspejle både skolen 

og det, der foregår uden for skolen, og vi kan 

inspireres fra mange sider til gavn for børnenes og 

de unges læring.  

 

Renovering og byggeri – sidste ombæring! Der har 

været årsgennemgang og der var ikke store 

kommentarer, men kun ganske få. Vi får udendørs 

møbler i uge 36, og så afsluttes byggesagen. 

 

 

 



    

  

  

  

  

  

 

René Brændstrup  Dorthe Bønning Møller 

formand                          skoleleder 

 

 

 

  _____________________                                              _____________________ 

Bente Wutborg                René Brændstrup 

 

_____________________                                              _____________________ 

Benny Madsen                Margit Schröter 

 

 _____________________                                             _____________________ 

Gitte Barkholt                                                                  Kenneth Horsbøll 

 

_____________________                                              _____________________ 

Janni Matthiasen                  Dorthe Meier 

                                                                

_____________________                                          _____________________ 

Tina Folsach                 Jeanett Hye 

 

___________________                                               _____________________ 

9 Meddelelser  
• Formanden  
• Afdelingerne i almendelen 

• Specialafdelinger  
• SFO og USFO  

• Ledelsen                            

10 min. 

Sommerfest i USFO fredag d. 13.9.2019 kl. 15.00-

18.00. 

 

Husk præcis orientering ud til alle om ledelsen af 

USFO. 

 

 

 

10 Evt.  
Herunder punkt/er til kommende 

møder 

 
 

 

 Hvordan kan vi forbedre forholdene for 

vores SFO-mht. overholdelse af 

tilmeldinger i ferier? 

 Henvendelse vedr. en årgang: uro og 

bekymring for faglige standpunkter. 

 Kennet Horsbøll tilmeldes årsmødet i Børn 

og forældre. 

  

 

 Eventuelle personsager  

 

 

Elevrepræsentanter deltager ikke i dette punkt. 

 

 



Elevrepræsentant                                       Elevrepræsentant             

 

  

_____________________                                          _____________________ 

Dorthe Rohwer                                                             Dorthe Bønning Møller 

 

_____________________ 


